
ODGOVORI na vprašanja in pobude članov občinskega sveta, na 20. redni seji, z dne 6. 1. 2022 

 

Predlagatelj Vprašanje, pobuda, predlog… Odgovor 
 

Jože Brumen Zanimalo ga je, ali je občina prejela poročilo o 
inšpekcijskem nadzoru, Ministrstva za javno 
upravo, glede izplačila COVID dodatka za 
župana, podžupana in direktorico občinske 
uprave. 

Občina je, dne 10. 1. 2022 prejela Zapisnik o inšpekcijskem nadzoru in 
dne 21. 01. 2022 Zaključni zapisnik o inšpekcijskem nadzoru o izplačilu 
dodatka za delo v rizičnih razmerah v Občini Dornava. Inšpektorica za 
sistem javnih uslužbencev je v okviru inšpekcijskega nadzora opravila: 

- nadzor pravilnosti določitve in izplačila dodatka za delo v 
rizičnih razmerah v obdobju epidemija SARS-Cov-2/COVIC-19 
pri javnih uslužbencih v Občinski upravi in Režijskem obratu, za 
kar je dala ukrep: »odreja, da se naj v prihodnje javnim 
uslužbencem dodatek za delo v rizičnih razmerah izplačuje 
tekoče«, saj se je dodatek izplačal v enkratnem znesku za vse 
mesece, v katerih so javni uslužbenci prejeli dodatek. Ukrep se 
je odpravil z izjavo župana.  
 
in  
 

- nadzor pravilnosti določitve in izplačila dodatka za nevarnost in 
posebnost obremenitve v času epidemije županu, podžupanu in 
direktorici občinske uprave, kjer inšpektorica ni ugotovila 
nepravilnosti, zato županu ni odredila nobenih popravljalnih 
ukrepov. 
 

Navedena zapisnika sta v zbirki dokumentarnega gradiva v Občinski 
upravi in sta članom občinskega sveta na voljo za vpogled. 
 

Matej Zorko Zanimalo ga je, če je občina prejela pojasnilo v 
zvezi z neizvajanjem odseka v Dornavo v 
projektu kolesark. 

Občinska uprava je poslala prošnjo na Mestno občino Ptuj za pojasnilo 
v zvezi z neizvajanjem odseka 4 Ptuj – Dornava v projektu Regionalnih 
kolesarskih povezav za zagotavljanje trajnostne mobilnosti v Spodnjem 
Podravju. S strani Mestne občine Ptuj je občina, dne 12. 1. 2022 
prejela pojasnilo, katero se bo članom občinskega sveta poslalo v 
vednost po e-pošti. 



Marko Mernik Zanimalo ga je, za katere projekte je v mesecu 
decembru občina namenila cca 75.000,00 EUR 
in odvetniku 12.000,00 EUR. To so podatki iz 
Erar. 

V mesecu decembru so bili pokriti stroški za izdelavo PZI – projekt za 
izvedbo del za Energetsko sanacijo starega vrtca in kotlovnice v višini 
28.792,00 EUR in 9.079,00 EUR za idejni projekt in geodetske posnete 
za projekt Celovita obnova vodovodnega sistema Spodnje Podravje – 
Sklop 4, kar predstavlja 30 % izdelave DGD dokumentacije. Tako je 
bilo v mesecu decembru za projektno dokumentacijo pokritih stroškov v 
višini 37.871,00 EUR. 
 
Občina je v mesecu novembru 2011 prejela izdelano projektno 
dokumentacijo PZI za regionalne kolesarske povezava za zagotavljanje 
trajnostne mobilnosti v Spodnjem Podravju za ODSEK 4 Ptuj – 
Dornava. Dokumentacija se je izdelovalcu vrnila z zavrnitvijo računa o 
plačilu, ker do gradnje navedenega odseka ne bo prišlo, saj se je 
Mestna občina Ptuj odločila, da se ODSEK 4 ne izvede, zaradi 
povišanja vrednosti projekta in pomanjkanja sredstev. Ker je občina z 
izdelovalcem podjetjem Proinfra d. o. o. podpisala pogodbo o 
projektiranju za omenjeni projekt, je izdelovalec zadevo odstopil 
odvetniku. Okrajno sodišče v Ljubljani je občini poslalo izvršbo v višini 
12.001,52 EUR (11.764,71 EUR glavnica-dokumentacija; 190,40 EUR 
stroški upnica; 46,41 EUR zamudne obresti). 
 

Jože Brumen Zanimalo ga je, zakaj v Občini Dornava ni 
nobene električne polnilnic.  

Občinska uprava je preverila na Eko sklad glede sofinanciranja 
električnih polnilnic. Trenutno so sredstva namenjena samo preko 
kreditov, do 85 % stroškov naložbe oz. največ 2 mio EUR. Občina mora 
poskrbeti tudi za dve parkirni mesti, trifazni tok in mini gradbeni 
podstavek. V kolikor bi občina polnilnico postavila z lastnimi sredstvi bi 
bil stroške občine za eno polnilno postajo cca 7.000,00 EUR brez 
ostalih stroškov za katere mora poskrbeti občina.  
 

 


